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Bestyrelsesmøde 
 
Tilstedeværende 
Christina (online), Line, Louise, Sara og Yasmin. 
 
Valg af ordstyrer 
Sara 
 
Godkendelse af referat 
Godkendt 
 
Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 
Fibia 
Vi har været i kontakt med Fibia omkring dårlige internetforbindelser. Vi afventer deres svar 
omkring eventuel udlevering af SmartWiFi. 
 
Udvidelse af fælleshus 
Der var møde med kommunen omkring fælleshuset i går. Bemærkelsesværdige ændringer er, 
at projektet primært vil omhandle udvidelsen af selv huset og flytning af skillevæggen. Anden 
indvendig renovering er der ikke plads eller råd til. 
Tidsplanen rykkes så forventet start på arbejdet til sommer og tidligst færdigt i februar 2023. 
Det forventes at fælleshuset er lukket i byggeperioden. 
 
Karantæne ved fest 
Det er blevet efterspurgt af en person med karantæne, om de må deltage til festen den kom-
mende lørdag. Bestyrelsen vælger at stå ved den tidligere bestyrelses valg om karantæne. 
 
Rystesammen d. 22 
Der planlægges en hyggelig aften for afdelingsbestyrelsen. 
 
80’er fest 
De fleste indkøb blev ordnet løbet af sidste uge. 
Yasmin køber knæklys og isterninger, Line chips og dip. 
 
Eventuelt 
Næste møde aftales til d. 3/5 kl. 19. 
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